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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2020/21:1467 Migrationsverkets handläggningstider

Justitieombudsmannen har riktat hård kritik mot Migrationsverket för långsam 
handläggning och passivitet. Det gäller såväl asyl- och anknytningsärenden 
som ansökningar om medborgarskap. De ser allvarligt på att Migrationsverket 
inte har kommit till rätta med problemen, trots många års kritik. 

Sveriges Radio rapporterar att i de granskade anknytningsärendena ligger 
handläggningstiden på ett till tre år. Detta trots utlänningsförordningens tidsfrist 
om nio månader. Medborgarskapsärenden var tidigare inte prioriterade utan har 
fått växa på hög, trots att det påverkar viktiga saker i enskilda människors liv, 
som att rösta i allmänna val och kunna resa utomlands.

Även om antalet asylsökande minskat under 2020 med anledning av 
coronapandemin finns det skäl att se över en potentiell ökning under 2021 när 
vaccinering påbörjats. 

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Hur avser ministern att öka effektiviteten för att korta handläggningstiderna 
med beaktande av att trycket på asyl- och anknytningsärenden kan öka på nytt 
under 2021?

………………………………………

Alexandra Anstrell (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-01-27
Besvaras senast
2021-02-03 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


